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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2016. november 21-ei munkaterv szerinti nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen voltak: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Elekes László, Gyuga Mihály, 

Németh Ferenc, Metzger Gyula, Sólyom Jöran, Székely Antal bizottsági 

tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Túri Bernadett bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 11 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 8 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait, valamint az 1. napirendi ponton belül javaslatot tett az 

előterjesztések tárgyalási sorrendjére, tekintettel a meghívott vendégekre.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi 

pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

177/2016. (XI.21.) PB határozata 

a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2016. november 21-ei 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2016. november 22-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

3. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2016. november 21-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést és a helyben kiosztott kiegészítést. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, hogy az OKSZIK pályázatot szeretne benyújtani, melynek 

költségvetése 13 M Ft. A pályázat az Emberi Erőforrások Minisztériuma által kiírt pályázati felhívás a 

kulturális intézmények köznevelésben való szerepének erősítésére, illetve a köznevelési programok 

kötelező tevékenységeinek kiegészítésére. Az intézmény most is folytat ilyen jellegű tevékenységet. 
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Bevonandó partnerek Oroszlány Város Óvodái, a József Attila Általános Iskola, a Hunyadi Mátyás 

Általános Iskola, a Benedek Elek EGYMI, az Oroszlányi Bányászati Múzeum, a Szlovák Tájház, a 

szákszendi Öveges József Általános Iskola és Óvoda, a Hamvas Béla Gimnázium. A projektet 18 hónapra 

tervezik. A pályázat benyújtási határideje november 29. A pályázati összeg 10 %-a eszközbeszerzésre 

fordítható, valamint a fenntartási időszak alatt egy-egy intézménynek egy-egy programot kell megtartani 

5 éven keresztül. A pályázat benyújtásához kéri az OKSZIK a hozzájárulást, az előírás szerint az 

önkormányzatnak, mint fenntartónak kell a pályázatot benyújtani, a szakmai megvalósítás az 

intézménynél történik.  

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy az intézményekkel együttműködő partnereket már 

megkeresték, amennyiben a pályázat benyújtására a felhatalmazást megkapják, akkor írásban is megkötik 

az együttműködési megállapodásokat. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy évente legalább 1 foglalkozási formát biztosítania kell az 

intézménynek. Kérdése az volt, hogy ez az anyagban felsorolt foglalkozásokat érinti?  

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy igen, vannak heti, havi foglalkozások. A felsoroltakból 

bármelyiket tudnák vállalni.  

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy miért maradt ki a szakképző iskola, továbbá mi ez a 

pályázat?  

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, a Kulturális intézmények a köznevelés eredményességéért 

című EFOP-3.3.2-16. pályázat. Tulajdonképpen, amit eddig a kollégák társadalmi munkában végeztek, 

arra most pénzt tudnának áldozni. Továbbá az eszközbeszerzésre fordítható 10 %-ból olyan eszközöket 

tudnának vásárolni, amelyeket egyébként nem vásárolnának meg.   

Az Eötvös Lóránd Iskola azért nem szerepel a bevonandó intézmények között, mert nem tudták, hogy a 

Tatabányai Szakképzési Centrum mint konzorciumi tag vagy együttműködési tag kell hogy legyen.  

 

Székely Antal bizottsági tag ismételten feltette kérdéseit. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, hogy a második bekezdésben leírt foglakozások, szakkörök, 

kulturális óra, tehetséggondozó-, fejlesztő-, felzárkóztató kiscsoport, táborok, stb. tevékenységek 

megvalósíthatóságáról szól a pályázat. Erre kérhetik a támogatást az eszközfejlesztés mellett.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, tudni szeretné, mi az, amit 5 éven keresztül meg kell csinálni, és 

melyik intézménynek. Milyen pályázatot adnak be, mert ez a tájékoztatóból nem derül ki. 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy 5 éven keresztül tematikus táborokat kell 

megvalósítaniuk, a helyi értékekre építve. Szákszendről könyvtári órákra járnak be a gyerekek, ezt is 5 

éven keresztül biztosítaniuk kell.  

 

Papp Péter elnök kérdésére válaszolva – Van-e akadálya annak, hogy a szakképző iskola bekerüljön a 

partnerek közé? – Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy nem, a kérdés csak az, hogy 

konzorciumi tagként vagy együttműködés keretében.   

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ha már 5 évet vállal az intézmény és az önkormányzat áll 

mögötte, előfordulhat, hogy az elszámolással problémák lesznek, vagy valamit nem fogadnak el. Ezért 

szeretné tudni, hogy mire vonatkozik a pályázat. Az kevés, hogy vannak közművelődési folyamatok, 

amik a továbbiakban is lesznek. 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy a szakköri órák (sakk-, néptánc szakkör stb.), mind a 

munkaidőn kívül végzett tevékenységek. A minimum létszámok - ami 6 fő - megvannak, a csoportjaik 

minimum száma 10-15 fő. Az időintervallumba is beleférnek, mert 2x45 perc a foglalkozások ideje.  

 

Imrő János pályázati referens elmondta, hogy 5 évig, partnerenként évente egy programot kell a 

fenntartási időszakban biztosítani.  
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Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy 5 évig minden egyes intézményben minimum egy 

rendezvény, amely folyamatos, tehát nem lehet egyszeri, egy évben többször kell tartani.  

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy a pályázat keretétben az alkalmak is meg vannak 

szabva (hány nap alatt hány fő, hány perc). 

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy meg van-e az az anyag, ami pályázatként be lesz 

nyújtva?  

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy nincs, most készítik a kollégák. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, akkor most arról kellene dönteni, aminek a tartalmát nem 

ismerik.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy az általános tartalmat ismerik, részleteiben nem ismerik a pályázatot. 

Példaként említette, hogy már többször pályáztak úgy, hogy beadták az anyagot, később dönthettek úgy, 

hogy mégsem kérik az elnyert összeget.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag úgy gondolta, hogy a szakmai rálátás a szakkörökre, intézményekre 

megvan. Ezt vállalja az intézmény, tudja, mihez adja a nevét. Véleménye szerint kell, hogy legyen annyi 

bizalmuk, hogy a támogassák, megbízzák őket. Az más kérdés, hogy a tényleges dolgokat nem tudták 

leírni, de pótolni fogják, és ha azt mondják, hogy meg tudják csinálni, elhiszi. Ez pénzbe nem kerül, tudja, 

hogy ez nem túl jó érv, elfogadja, de bízik abban, hogy korrekt tartalommal meg fogják tölteni a 

pályázatot. Az eddigi tevékenység ezt bizonyítja.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ha benyújtanak egy pályázatot, vázlatában szeretné látni, hogy 

miről szól. Feltételezi, hogy igazgató asszony és a partnerek megegyeztek abban, hogy ki mit fog csinálni.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy szorosak a határidők, és érdemes az első körben pályázni. A 

részletes anyagot még nem tudták kidolgozni. Igazgató asszony nagy távlatokban elmondta, hogy mit 

szeretnének. Eddig is szolgáltattak programokat, túlórában, ingyenesen. A pályázatban biztos van bér 

jellegű kiadásokra fordítható összeg, eszközkiadásra fordítható összeg. A holnapi testületi ülésre 

szeretnének egy döntést, hogy a polgármester úr aláírhassa a pályázatot és 29-ig elküldhessék. Javaslata 

az volt, - hogy a határidőből ne csússzanak ki - üljön össze a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 

péntekig, és a pályázat részletes elemeit beszéljék át. Javasolta még, hogy a holnapi képviselő-testületi 

ülésen hatalmazzák fel a polgármestert, hogy a pályázatot benyújthassák, de ha kell 28-án rendkívüli 

testületi ülést is össze tudnak hívni. A MOSB hozhat olyan döntést is, hogy a pályázatot nem támogatja, 

és a polgármester akkor nem írja alá a pályázatot.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag nem értette, hogy ha a KLIK már állást foglalt, akkor ez a Szakképzési 

Centrummal miért nem történhetett meg. Szó volt arról, hogy 5 éven keresztül intézményenként 1 

folyamatosan működő rendezvényről van szó, aminél teljesíteni kell a létszámleírásokat. Kérdése az volt, 

hogy milyen létszámelőírásokat kell betartani. Továbbá a határozati javaslat 2. pontját említette. 

Véleménye szerint a Pénzügyi Bizottság olyan döntést még nem hozott, hogy vállalták volna valaminek a 

költségeit, úgy hogy nem tudták mennyi az. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a határozati javaslat 2. pontjára módosító javaslatot tenne, miszerint: 

„Nyertes pályázat esetén vállalja a projekt eredményének 5 évig történő fenntartását.”  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye szerint a fenntartás szó tartalmazza azt a fogalmat, hogy 

finanszírozza. 

 

Papp Péter elnök elmondta, senki nem látja előre, hogy a pályázatnak vannak-e pénzügyi vonzatai. A 

bizottság arra nem kell, hogy kötelezettséget vállaljon 5 évig, mert nem biztos, hogy lesznek plusz 

költségek.  
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Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, a pályázat költségvetésének 10 %-a fordítható 

eszközbeszerzésre. Kérése az volt, hogy szeretné látni a fennmaradó 90% szerkezetét, az összeg mire lesz 

tervezve, valamint mennyi az OKSZIK-ban dolgozókra tervezett és a pedagógus kollégákra fordított 

összeg. 

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy hívjanak össze MOSB ülést és a bizottság tegyen javaslatot a 

pályázattal kapcsolatban. A MOSB szakmai döntése után hatalmazzák fel a polgármestert.  

 

Dr. File Beáta jegyző javasolta, hogy a határozati javaslatba rakjanak be egy olyan pontot, hogy a MOSB 

pozitív döntése esetén felhatalmazzák a polgármestert a pályázat benyújtására.  

 

Takács Tímea intézményvezető Sólyom Jöran bizottsági tag felvetésére elmondta, hogy nem a KLIK-

kel, hanem az intézményvezetőkkel egyeztetett, a Bányászati Múzeum esetében Mike Istvánnal és 

Bircher Erzsébettel. Amint kiderül, hogy az Eötvös Lóránd Szakgimnázium milyen formában kíván 

csatlakozni, nincs akadálya a projektbe történő bevonásra.  

 

Papp Péter elnök javaslatai: 

A határozati javaslat 2. pontjának mondatát zárják le a „fenntartását” szóval.  

A 3. pontot egészítsék ki azzal, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság támogató döntése esetén 

felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására és az együttműködési megállapodások 

megkötésére, továbbá az Eötvös Lóránd Szakgimnázium és Szakközépiskola is legyen beemelve a 

partnerek közé.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag ismételten elmondta, hogy a „fenntartását” szót továbbra is problémásnak 

ítéli. Véleménye szerint a fenntartás azt jelenti, hogy anyagi forrásokat is hozzárendelnek. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a pályázat kiírója valószínűleg nem fogja befogadni a pályázatot, ha ez 

a szó nem szerepel a határozatban.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy minden pályázatnál vállalniuk kell az 5 éves fenntartást. 

Példaként említette az elektromos töltőpontos pályázatot.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy annál a pályázatnál pontosan tudják, hogy az mibe fog 

kerülni. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy ott sem tudják. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak módosító javaslatáról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

178/2016. (XI.21.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-

testületnek hogy az EFOP-3.3.2-16 Kulturális intézmények a köznevelés eredményességéért benyújtandó 

pályázatot azzal a módosítással támogassa, hogy a határozati javaslat 2. pontját a „fenntartását” szóval 

lezárja, továbbá a 3. pontot egészítsék ki azzal, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság támogató 

döntése esetén felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására és az együttműködési 

megállapodások megkötésére, valamint az Eötvös Lóránd Szakgimnázium és Szakközépiskolát emelje be 

a partnerek közé. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Takács Tímea intézményvezető 16 óra 47 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a Libitina Kft. ügyvezetője kérelemmel fordult az önkormányzathoz, 

miszerint a temetőfenntartással kapcsolatos költségek oly módon emelkedtek, hogy a temető rendes 

működését veszélyezteti.  

 

Dobos János ügyvezető elmondta, hogy a szerződés azt tartalmazza, hogy a 100 %-ban befolyt temetői 

díjak 60 %-át fordíthatják üzemeltetésre. A költségek azonban oly módon megnövekedtek, hogy ezt már 

ebből az összegből nem tudják finanszírozni. Ha a maradék 40 %-ot is felhasználhatnák, az üzemeltetés 

normál működése fenntartható lenne a szerződés lejártáig. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta 

és támogatta a kérelmet.  

 

Papp Péter elnök kérdése az volt, hogy a sírhelydíjak meghatározása a temetőüzemeltető vagy az 

önkormányzat feladata? 

 

Dobos János ügyvezető elmondta, hogy a temetőüzemeltető javaslatára az önkormányzat dönt. Úgy 

kalkuláltak, ha a szerződésmódosítást a képviselő-testület támogatja, akkor a sírhelydíjak emelésétől 

eltekintenek. Így a lakosságnak nem jelentkezik plusz költsége. A város már 2001 óta nem emelt díjat.  

  

Papp Péter elnök javasolta, hogy a szerződés módosításába foglalják bele, hogy a temető üzemeltetője a 

szerződés lejártáig nem tesz javaslatot a temetői sírhelydíjak emelésére. Javasolta továbbá, hogy az 

üzemeltető minden év novemberében számoljon be az üzemeltetés teljesítéséről és az évközi 

beruházásokról.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB állást foglalt arról is, hogy a 2017. évre tervezett 

fejlesztési elképzeléseket mutassa be az üzemeltető. 

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy szavazzanak a szerződés módosításáról. 

 

A bizottság a szerződés módosítását nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

179/2016. (XI.21.) PB határozata 

 temetői szerződés módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-

testületnek a Kegyeleti közszolgáltatási szerződés módosítását azzal a kiegészítéssel, hogy a szerződésbe 

foglalják bele, hogy a vállalkozó a szerződési időszak végéig a sírhelydíjak emelésére nem tesz javaslatot, 

továbbá, hogy minden évben a novemberi testületi ülésen számoljon be az üzemeltetés teljesítéséről és az 

évközi beruházásokról. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Dobos János ügyvezető 16 óra 56 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a 29-es pontnál a forradalom dátuma felcserélődött, kérte a dátum 

javítását. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a helyben kiosztott kiegészítés határozati javaslat 10. pontja a 

„Pályázaton kívüli támogatások” költségvetési sor 1 M Ft-tal történő emeléséről szól. Polgármester úr a 

beérkezett kérelmeket támogatni szeretné, ezért az „Országos mentőszolgálat támogatás” sorról 1 M Ft-ot 

átcsoportosítanának.    
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Papp Péter elnök sokallta a „Karate a gyermekekért” Alapítvány 500 ezer forintos egyösszegű 

támogatását, ez akkora összeg, hogy felborítja a TSPPB munkáját is. Egy közepes egyesületnek ekkora az 

éves, város által nyújtott támogatása. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, van egy olyan szabály, hogy amire már egyszer nyújtottak be 

támogatási kérelmet, arra polgármesteri keretből nem adhat a polgármester.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a szabálynak megfelelt ez a példa. A magyar karatebajnokságra és 

a szeptemberi Európa-bajnokságra nyújtottak be kérelmet. Ezekre az eseményekre év elején még nem 

tudtak pályázni.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag a 40. ponttal kapcsolatban jelezte, hogy a beruházások átadására szívesen 

venné, ha a VFKB is kapna meghívót. Elmondta, hogy még soha nem hívták meg őket, holott a bizottság 

szívesen részt venne ilyen átadásokon, a város költségvetéséből igen nagy összegeket rendelnek egy-egy 

beruházáshoz. Kérte a 43. ponttal kapcsolatban, hogy vizsgálja meg a hivatal, hogy a Green Energy 

Hungary 2013 Hulladékhasznosító Kft.-vel szemben milyen fizetési szankciót lehet előírni. Hiába van 1 

M Ft-os bírság kivetve, valószínűleg nem fogja kifizetni. Kérte, vizsgálják meg milyen lehetőségek 

vannak. 

 

Székely Antal bizottsági tag 17 óra 3 perckor elhagyta a bizottság ülését. A jelenlévő tagok száma: 7 fő. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, pénz megfizetésére kötelezést rónak ki, és ha nem teljesítik felszólítás 

után sem, végrehajtási eljárást indíthatnak, melynek megvannak a jogszabályi feltételei. Ha lesz miből 

behajtani, akkor leemelik az összeget. A határozat most került kiküldésre, ezután következnek a 

felszólítások stb. Az eljárásnak meg vannak a jogszabály által előírt feltételei. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye szerint hatósági támogatással a 750 E Ft indokoltságát próbálják 

meg a cég terhére felróható módon kezelni.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a módosításokkal elfogadott előterjesztésről. 

 

A bizottság a előterjesztést nyílt szavazással,  7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

180/2016. (XI.21.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést azzal a 

módosítással, hogy az EFOP-3.3.2-16 Kulturális intézmények a köznevelés eredményességéért 

benyújtandó pályázat határozati javaslatának 2. pontját a „fenntartását” szóval lezárják, a 3. pontot 

egészítsék ki azzal, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság támogató döntése esetén 

felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására és az együttműködési megállapodások 

megkötésére, valamint az Eötvös Lóránd Szakgimnázium és Szakközépiskolát emelje be a partnerek 

közé. A Kegyeleti közszolgáltatási szerződésbe foglalják bele, hogy a vállalkozó a szerződési időszak 

végéig a sírhelydíjak emelésére nem tesz javaslatot és a minden évben a novemberi testületi ülésre 

számoljon be az üzemeltetés teljesítéséről és az évközi beruházásokról. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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A LÜN Kft. alapító okirata módosítása (felügyelő bizottsági tag lemondása elfogadása, felügyelő 

bizottsági tag megválasztása) 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

181/2016. (XI.21.) PB határozata 

„A LÜN Kft. alapító okirata módosítása (felügyelő bizottsági tag lemondása elfogadása, felügyelő 

bizottsági tag megválasztása)”című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A LÜN Kft. alapító okirata módosítása (felügyelő bizottsági tag lemondása 

elfogadása, felügyelő bizottsági tag megválasztása)” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök szünetet rendelt el. 

 

SZÜNET 

17:09 – 17:18 

 

 

Székely Antal bizottsági tag visszatért a bizottság ülésére, Gyuga Mihály bizottsági tag nem tért vissza a 

bizottság ülésére a szünet után, így a jelenlévő bizottsági tagok száma: 7 fő. 

 

Az oroszlányi ebrendészeti telep működtetéséhez kapcsolódó döntések 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy a telep nem mindenben felel meg teljes 

egészében a törvényi előírásoknak, ezért az előterjesztő javaslatot tesz az ebrendészeti telep fejlesztésére, 

valamint az eszközhiány pótlására. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az „utolsó 24 órában” vannak, tudja, hogy sok mindenre van 

szüksége a városnak a beruházásokat tekintve, viszont az ebrendészeti feladatok ellátása kötelező feladata 

az önkormányzatnak.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag 17 óra 21 perckor visszatért a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 8 fő. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta még, úgy tapasztalta, hogy az elmúlt 5-8 évben nem volt fejlesztés ezen 

a telepen. Nagyobb összeget kell hozzárendelni, hogy a jogszabályi feltételeknek eleget tudjanak tenni, 

valamint a lakossági igényeket is kielégítő szolgáltatásfejlesztést kell végrehajtani.  

Az ebrendészeti feladatok ellátásával kapcsolatosan a hivatal nem rendelkezik olyan szakemberrel, aki ezt 

a feladatot meg tudná oldani, arra hasonlóan, mint az elmúlt években javasolt a pályázat kiírása. A 

javaslat tartalmazza a működtetési és az eszközpótlási költségeket, melyet a 2017. évi költségvetésbe 

terveznek be. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy az utóbbi 6 évben biztos nem volt nagyobb léptékű fejlesztés, inkább 

csak karbantartották a telepet. Jelen pillanatban a közbeszerzési pályázatban kiírt feladatokat sem lehet 

már teljes körűen elvégezni. Az ellenőrző szerv is tett már több javaslatot, illetve fogalmazott meg 

felújítási, karbantartási munkákat. A telep üzemeltetőjével folytatott konzultáció után alakult ki az 

előterjesztésben szereplő feladatok sora. 
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Szalczinger Ferenc vállalkozó elmondta, hogy már 9 éve üzemelteti a telepet. Ez alatt az idő alatt a telep 

lelakottá vált, a terhelést már nem bírja, folyamatosan 100 %-ban működnek. A kutyákat párosítják, ami 

nem szabályos. A kölyök kutyák 80-90%-a elhullik a telepen, nem tudnak fertőtlenítést végrehajtani, mert 

a telep nem ürül ki. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ezt a 

napirendet nem tudta tárgyalni. Javasolta jegyző asszonynak, hogy azok az előterjesztések, amit 

véleményezniük kellene, előrébb kerülhessenek az elkészítés során.  

 

Papp Péter elnök elmondta, a legnagyobb problémának azt tartja, hogy fertőtlenítést nem lehet 

végrehajtani. Sokszor egy napig se „pihenhet” a kennel, annyi a kutya. 

 

Szalczinger Ferenc vállalkozó elmondta, a törvény azt írja elő, hogy 14 napig kell tartaniuk a kutyákat, 

addig van kiértesítési lehetőségük. 14 nap után az államra száll. Az állatorvos dönti el, hogy elaltatja vagy 

sem a kutyát. Azt tudja mondani, hogy nem kerülnek altatásra az ebek, ez is befolyásolja azt, hogy terhelt 

a telep. Van, amikor fél évet is benn van a telepen a kutya, mielőtt gazdához, vagy állatvédő szervezethez 

kerül. Ha a telep mellett lévő területen egy állatvédő szervezet lenne, az nagy segítség lenne, hiszen 14 

nap után át tudnák venni a kutyákat.  

Az esőzésekkel kapcsolatban elmondta, hogy a szennyvíz összefolyik az esővízzel, és végig folyik a 

telkeken, javasolta már, hogy egy ülepítőt helyezzenek el a földbe, vagy egy nagyobb tartályt helyezzenek 

el, hiszen a közútról az összes csapadékvíz befolyik a telepre.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, annyira zsúfoltan működnek, előfordul az, hogy belefutnak egy-két 

előterjesztésbe, ami nem tud időre elkészülni. Természetesen törekednek arra, hogy ez ne így legyen. Ez 

egy olyan előterjesztés, ahol többszörös egyeztetések voltak, így sajnos ez csak csütörtökre készült el.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy az ESZB sem tárgyalta, igaz csütörtök estére készen 

volt, de nem volt idő megtárgyalni. Örül az előterjesztésnek, nyilvánosságot kap a jelenlegi helyzet, 

tisztába kell tenni a fogalmakat, mit jelent egy ebrendészeti telep hatósági jogosítványokkal és mit jelent 

egy állatsimogató, amit az állatvédők működtetnek.   

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, tudomása szerint csak a kutyák vannak chipelve, így más 

állatnak a gazdájára lelni nehéz. Kérdése az volt, hogy mennyire jellemző, hogy a kutyák be is vannak 

chipelve? 

 

Szalczinger Ferenc vállalkozó elmondta, hogy a befogott kutyák 60 %-a chipelt. A dűlőkben nagy a 

probléma, állandó szaporulatok vannak, nem tudnak velük mit kezdeni. A közterület-felügyelettel és a 

hatósági állatorvossal közösen szoktak akciókat szervezni, ahol nem tudják igazolni az oltást, ott 

elkobozzák a kutyát.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, hogy más eljárás nem alkalmazható, pld. bírság? Ha anyagi 

vonzat lenne, az talán visszaható erő lenne.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a hatósági osztály foglalkozik az ügyekkel. A bírságról a 

szakosztály intézkedik.  

 

A bizottság tagjai ezt követően a kutyák veszélyessé nyilvánításáról egyeztettek.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag felvetésére Bársony Éva osztályvezető a határozati javaslatban szereplő 

összegekkel kapcsolatban elmondta, hogy pontos összeget nem tudnak, még kérdés, hogy egy-egy 

fejlesztés mekkora összeget fog kitenni.  

 

Papp Péter elnök elmondta, akkor látja a fejlesztés pozitívumait, ha menhely is lesz a telep mellett. 

Javasolta továbbá, hogy a határozati javaslatban kerüljön javításra, hogy a képviselő-testület a költségeket 

2017. évi költségvetésében „betervezi”. 
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Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a november 30-ig közbeszerzési pályázati eljárását 

indítanak az ebrendészeti feladatok ellátására. Az előterjesztés sok változtatásról szól, kérdése az volt, 

hogy akkor miről fog szólni a közbeszerzési eljárás? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy magáról az ebrendészeti tevékenység ellátásáról. Lejár a szerződés 

december 31-gyel. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy sok beruházás várható, építmény növekedés lesz, 

várhatóan további kutyaszámmal számolhatnak.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, ha konkrétan a beruházási tervek elkészülnek, akkor az bekerül a 

bizottságok és a képviselő-testület elé is. De maga a tevékenység ellátását biztosítani kell január 1-jétől is.  

 

Szalczinger Ferenc vállalkozó elmondta, probléma az is, hogy úgy kerül gazdától gazdáig a kutya, hogy 

a tulajdonos nem jelenti be, hogy másnak átadta a kutyáját. Nem lehet nyomon követni. Be kellene 

jelenteni, de nem jelentik be.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy ezt más országokban úgy oldották meg, hogy ebadót 

vezettek be, így amint eladja valaki a kutyáját, bejelenti, hiszen nem akar ebadót fizetni. 

 

Szalczinger Ferenc vállalkozó elmondta, ha bekerül egy kutya és érvényes oltási könyvvel és chippel 

rendelkezik, akkor azt a tulajdonos visszakapja, ingyen. Akkor fizet a tulajdonos, ha a kutya rendelkezik 

chippel, illetve ha nem is rendelkezik, de kiderül, hogy ki a gazdája, és a hatósági állatorvos elrendeli a 14 

napos karantént. Ekkor kell költséget fizetnie a gazdának.  

Elmondta még, hogy egyedi szerződése van az ATEV Zrt.-vel, külön kategóriába sorolják a kutyát, a 

rókát, kérődzőt. Őket együtt nem lehet szállítani. Fertőtlenítési díjat, készenléti díjat is kell fizetni. 

Központi irányítás alá került az egész rendszer, Budapestről irányítják. Havi, illetve 2 havi ürítés van, 

mely megfelel az előírásoknak. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal, 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

182/2016. (XI.21.) PB határozata 

„Az oroszlányi ebrendészeti telep működtetéséhez kapcsolódó döntések” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az oroszlányi ebrendészeti telep működtetéséhez kapcsolódó döntések” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Szalczinger Ferenc vállalkozó 18 óra 7 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

Tájékoztató Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2016. évi várható eredményéről, javaslat az 

1Y diákjárat menetrendjének megváltoztatására és a viteldíjak mértékére 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB tárgyalta az anyagot és egyhangúan elfogadásra 

javasolta.  
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Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

183/2016. (XI.21.) PB határozata 

a „Tájékoztató Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2016. évi várható 

eredményéről, javaslat az 1Y diákjárat menetrendjének megváltoztatására és a viteldíjak 

mértékére” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2016. évi várható 

eredményéről, javaslat az 1Y diákjárat menetrendjének megváltoztatására és a viteldíjak mértékére” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Részvétel a Pons Danubii KOMBI - Cross-border integrated bike sharing system, KOMBI – határon 

átnyúló integrált közösségi kerékpár kölcsönző rendszer kialakítása című pályázatában 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy az előterjesztést későn kapták meg, ennek ellenére 

támogatták a napirendet.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag felvetésére, hogy az anyagban szereplő hrsz. számok mellé térképet is 

mellékeljenek, Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy ezt az előterjesztést nem a beruházási 

osztály készítette, de az osztály eddig mindig mellékelt térképet, amikor hrsz-os előterjesztést készítettek.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről a helyes címmel. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

184/2016. (XI.21.) PB határozata 

a „Részvétel a Pons Danubii KOMBI - Cross-border integrated bike sharing system, KOMBI – 

határon átnyúló integrált közösségi kerékpár kölcsönző rendszer kialakítása című pályázatában” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Részvétel a Pons Danubii KOMBI - Cross-border integrated bike sharing 

system, KOMBI – határon átnyúló integrált közösségi kerékpár kölcsönző rendszer kialakítása című 

pályázatában” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök szünetet rendelt el. 

 

SZÜNET 

18:16-18:23 
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Az oroszlányi VIII. számú felnőtt háziorvosi és az oroszlányi IV. számú gyermek háziorvosi körzetekkel 

kapcsolatos döntések 

 

Dr. File Beáta jegyző ismertette az előterjesztés határozati javaslatát. 

 

Papp Péter elnök 18 óra 25 perckor elhagyta a bizottság ülését, a jelenlévő bizottsági tagok száma 7 fő. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet helyettesítése ténylegesen a 

rendelőben történik. A Füleki Családorvos Kft. tulajdonában, a rendelőben vannak eszközök, melynek 

megvásárlását felajánlotta a Kft. Az eszközöket áttekintették, a javaslat az, hogy kerüljenek megvételre.  

 

Papp Péter elnök 18 óra 26 perckor visszatért a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági tagok száma 8 

fő. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta még, hogy Dr. Hegedűs Ferenc gyermekorvos január 1-jétől nyugdíjba 

vonul. A helyettesítést ÁNTSZ engedéllyel Dr. Lakatos Klára és Dr. Szenczi Julianna gyermekorvosok 

vállalták a saját rendelőikben. A finanszírozási összeget hasonló elven, mint a VIII. számú rendelő 

esetében a két helyettesítő gyermekorvos 50-50 %-ban kapná meg azzal, hogy a működéssel felmerülő 

valamennyi költséget ők viselik. Javasolt még Dr. Hegedűs Ferenc doktornak bruttó 3 M Ft jutalom 

kifizetése.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a szakbizottság tárgyalta az anyagot és elfogadásra ajánlotta. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

185/2016. (XI.21.) PB határozata 

„Az oroszlányi VIII. számú felnőtt háziorvosi és az oroszlányi IV. számú gyermek háziorvosi 

körzetekkel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az oroszlányi VIII. számú felnőtt háziorvosi és az oroszlányi IV. számú gyermek 

háziorvosi körzetekkel kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Önkormányzati vagyonnal kapcsolatos kérdések 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést és annak kiegészítését.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a szakbizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta az 

előterjesztést.   

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság a helyben kiosztott előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

186/2016. (XI.21.) PB határozata 

az „Önkormányzati vagyonnal kapcsolatos kérdések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati vagyonnal kapcsolatos kérdések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Városi egészségügyi program 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Németh Ferenc bizottsági tag 18 óra 29 perckor elhagyta a bizottság ülését, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma 7 fő. 

  

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az idei évben elkezdett oltási program folytatásáról van szó. 

Elmondta még, hogy a bárányhimlő elleni védőoltást is bevennék a porgramba, amivel a gyerekeknek a 

kötelező oltásokon kívül adható oltások gyakorlatilag 100 %-át nyújtaná a város. A rota vírus elleni 

oltáshoz való hozzáférést március 31-ig tolnák ki, így az oltás folyamatossá válna. 

 

Németh Ferenc bizottsági tag 18 óra 30 perckor visszatért a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma 8 fő. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta még, igaz, hogy még nem látszik, de nagy jelentőséggel bír, hogy 5-

10-15 év múlva jelentkezni fog az egészségjavító hatása a programnak. Tavaly a bárányhimlő elleni oltást 

nem javasolta, azonban az idén meggondolásra került, mivel megnövekedett az agyi szövődmények 

száma, melynek viszont tartósan károsító hatása is lehet.  

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy a határozati javaslat 2. pontját pontosítsák, hogy az előirányzatot a 

képviselő-testület betervezi.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

187/2016. (XI.21.) PB határozata 

a „Városi egészségügyi program” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Városi egészségügyi program” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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A 2017. évi belső ellenőrzési terv elfogadásáról 

 

Pap Péter elnök ismertette a helyben kiosztott előterjesztést.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy javaslatára készült az előterjesztés. A belső ellenőr szerződése 

január 31-én lejár és a szerződés nem kerül meghosszabbításra. Új belső ellenőr fogja megkezdeni 

munkáját. Javaslatait részben elfogadva készített egy 2017. évre szóló tervet olyan időbeosztással, ami 

belefér egy éves tervbe. Ha az új belső ellenőr munkába áll, a tervet átnézi, és a szükséges módosító 

javaslatait beépítik. Ezt követően ismertette a tervet.  

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy az OSE az ellenőrzések közül az elsők közé kerülhessen, mivel az 

önkormányzat kiemelten támogatja az egyesületet.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

188/2016. (XI.21.) PB határozata 

„A 2017. évi belső ellenőrzési terv elfogadásáról” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2017. évi belső ellenőrzési terv elfogadásáról” című előterjesztést. 

  

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Döntés a polgármester 2016. évi jutalmának kifizetéséről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy az előterjesztés részletesen taglalja a 2016. évben 

elvégzett munkát. Az összeg a költségvetésben el lett különítve. Kiemelte, hogy a 199 számú határozatból 

162 határozatot egyhangúlag hozott meg a testület. Véleménye szerint az elmúlt időszakban erre nem volt 

példa, ez több mint 80 %-os egyhangú döntés. Kérte a bizottság támogatását.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen, 1 nem 

szavazattal és 1 tartózkodás elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

189/2016. (XI.21.) PB határozata 

a „Döntés a polgármester 2016. évi jutalmának kifizetéséről” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a polgármester 2016. évi jutalmának kifizetéséről” című előterjesztést. 

  

Felelős: Papp Péter elnök 

 



14 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

 

 

Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 18 óra 45 perckor bezárta. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


